
j~yző könyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. június 28-i üléséről a
Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Németh Mihályné
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Távol maradt: Fejes Lőrinc és Holló Gyula képviselők.

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal

Ferencz Zoltán r. őrnagy, Kisköre Rendőrőrs parancsnoka
Oláh Tamás r. alezredes, Hevesi Rendőrkapitányság vezetője
Csúr Péter r. alezredes, Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnoka
Busi László r.ezredes, Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság vezetője
Berényi József Kiskörei Vízerőmű vezetője
Kovács Márton Kiskörei Vásárhelyi Pál Altalános Iskola intézményvezetője
Síposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Forgács István MSZP helyi szervezet képviselője

Megjelentek:
Dr. Molnár Péter aljegyző
Ferencz Zoltán r. őrnagy, Kisköre Rendőrőrs parancsnoka
Oláh Tamás r. alezredes, Hevesi Rendőrkapitányság vezetője
Csúr Péter r. alezredes, Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnoka
Illés Gergely r.őrnagy, Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság Rendészeti Osztályának
vezetője
Berényi József Kiskörei Vízerőmű vezetője
Kovács Márton Kiskörei Vásárhelyi Pál Altalános Iskola intézményvezetője
Síposné Kohári Edit KJskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Németh Mihályné képviselő később érkezett az ülésre.

Jegyzőkönvvvezető: Pócs Jánosné

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, bogy az ülésen 4 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta.

A polgármester elmondta, bogy Fejes Lőrinc képviselő jelezte távolmaradásának okát,
Holló Gyula képviselő nem jelezte, Németh Mihályné képviselő pedig később érkezik.
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Magyar Csilla polgármester kérte a képviselőket, hogy a meghívóban közölt napirendi
pontok sorrendjétől téijen el a testület. Egyrészt azért, mert a Hulladékgazdálkodási Társulás
ügyének tárgyalásánál szeretné, ha Németh Mihályné képviselő asszony is itt lenne, másrészt
azért, mert van olyan előadó, aki jelezte, hogy később tud jönni az ülésre.
A képviselők ellenvélemény nélkül hozzájárultak a napirendi pontok felcseréléséhez, ennek
alapján Magyar Csilla polgármester az alábbiak szerint javasolta elfogadásra a napirendi
pontokat:

L Tájékoztató a Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről.
Előadó: Csűr Péter r. alezredes Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnok

2. Hulladékgazdálkodási Társulás ügyének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Tájékoztató a város közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről.
Előadó: Ferencz Zoltán r.őrnagy, Rendőrőrs parancsnok

4. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű Kit Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről’
Felkért előadó: Berényi József Kiskörei Vízerőmű vezetője

6. Tájékoztató a Kiskörei Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Kovács Márton Intézményvezető

7. Kiskörei ÓV-LAK Óvoda pedagógia programja, Szervezeti és Működési Szabályzata,
Házi rendje.
Előadó: Siposné Kohári Edit mb. intézményvezető

8. Kiskörei Polgármesteri Hivatal iratkezelési szabályzata. II. forduló
Előadó: Magyar Csilla polgármester

9. Informatikai Biztonsági Szabályzat — Kiskörei Polgármesteri Hivatal
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Egyebek

11. Indítványok, interpellációk, bejelentések’

A képviselők részéről észrevétel, más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja az általa javasoltak szerint a napirendi pontokat?
Kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:
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99/201 8.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta Magyar
Csilla polgármester által javasolt napirendi pontokat, mely a következő:

1. Tájékoztató a Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről.
Előadó: Csűr Péter r. alezredes Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnok

2. Hulladékgazdálkodási Társulás ügyének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Tájékoztató a város közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről.
Előadó: Ferencz Zoltán r.őrnagy, Rendőrőrs parancsnok

4. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű KR. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről.
Felkért előadó: Berényi József Kiskörei Vízerőmű vezetője

6. Tájékoztató a Kiskörei Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Kovács Márton Intézményvezető

7. Kiskörei ÓV-LAK Óvoda pedagógia programja, Szervezeti és Működési Szabályzata,
Házi rendje.
Előadó: Siposné Kohári Edit mb. intézményvezető

8. Kiskörei Polgármesteri Hivatal iratkezelési szabályzata. II. forduló
Előadó: Magyar Csilla polgármester

9. Informatikai Biztonsági Szabályzat — Kiskörei Polgármesteri Hivatal
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Egyebek

11. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

A meghívó a jegyzőkönyvhöz „B” mellékletként csatolva.

1. nanirend
Tájékoztató a Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről.
Előadó: Csúr Péter r. alezredes Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnok
(Irásos tájékoztató a jegyzőkönyv „C” inellékletét képezi).

Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel, hogy a tájékoztatóhoz szóbeli
kiegészítéssel kívánnak-e élni?
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Illés Gergely r.őrnagy, a Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság Rendészeti
Osztályának vezetője jelezte szóbeli kiegészítését és a következőket mondta el: Busi László
kapitány úrüdvözletét küldi, más szolgálati tevékenysége miatt nem tudott eljönni az ülésre. A
tavalyi év során is elmondta már, hogy a Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság egész
tevékenységi körét úgy építették fel, bogy az állampolgárok a vizek, vízpartok térségében
biztonságban legyenek, nyugodtan, zavartalanul cl tudják tölteni szabadidejüket. Ezt igazolja
a végrehajtott nagyszámú élet és műszaki mentés. Közlekedés rendészeti ellenőrzéseiket az
ittas vezetők kiszűrésére specializálták. Mind a turisták, mind a helyi lakosság köréből voltak
olyan személyek, akiket megfogtak ittas vezetés végett, ezen kívül azokat, akik szabálysértést,
illetve befolyásoltságtól fiiggően bűncselekményt követtek el, és szigorúan jártak el minden
személlyel szemben. A természeti értékek megcsorbítóival szemben szintén szigorúan járnak
el.
A helyi médiákban, általános iskolákban egyre többször tartanak baleset megelőzési
tájékoztatókat, oktatásokat, amelyeket a szezon kezdése előtt tesznek meg annak érdekében,
bogy az emberek figyelmét felhívják a vizek veszélyére, de a diákok is szívesen veszik, mert
beleláthatnak a Vízirendészet munkájába, külön élmény számukra, bogy milyen eszközökkel
dolgoznak. Evi egy alkalommal vízből mentési bemutatót is tartanak, amely a kollegáknak is
jó, hiszen tapasztalatot szereznek, de a diákoknak is élményt jelent.
A kerékpárosok érdekében visszatérően ellenőrzik a gátkoronán közlekedőket. Kerékpáros
szolgálatot is ellátnak.
Az osztályvezető hangsúlyozta, hogy továbbra is kiemelten kezelik a Tisza-tavat az
idegenforgalmi szezonban, fokozott vízirendészeti jelenléttel próbálják garantálni az
állampolgárok biztonságát, állampolgár-barát intézkedéseket foganatosítanak, a segítő,
támogató feladatellátás a céljuk.

Magyar Csilla polgármester megköszönte a Vízirendészeti Rendőrőrs munkáját, az
együttműködést. Elmondta, hogy a Tisza-híd felújítása mindenki számára megnehezíti a
mindennapokat, de a felújítás után rendeződik a helyzet és bízik abban, hogy az utat is
hozzáigazítják. A hid felújítása az itt élő emberek szempontjából nagyon fontos.

Illés Gergely rendőrőrnagy elmondta: A nyaralóhajó projektbe a Kiskörei Vízirendészeti
Rendőrőrs fejlesztése is beletartozik, amely új szolgálati helyiség létrehozását hozza magával.

Takács Attila alpolgármester a jelzőlámpás rendszerrel kapcsolatban tett észrevételt, mely
szerint nem igazán volt sikeres a beállítás, mivel 15 perces várakozások vannak. Tartani lehet
attól, hogy nem mindenkinek lesz türelme ezt az időt kivárni, a piros jelzésnél is áthalad, ami
balesetveszélyt rejt magába.

Magyar Csilla polgármester az alpolgármester által elmondottakra reagálva kérte, hogy a
felmerülő véleményeket, problémákat Írásban jelezzék feléje, hogy azokat tudja továbbítani.
A KTI munkatársa a múlt hét folyamán személyesen megnézte, bejárta a helyszínt és a
jelzőrendszer működésére vonatkozóan elmondta, hogy jelezni fogja a Közút felé.

A képviselők részéről kérdés, több észrevétel nem hangzott cl, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellen a következő határozatot hozta:
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100/201 8ÁVI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a
Vízirendészeti Rendőrs tevékenységéről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Csúr Péter r.alezredes, Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnoka

Határidő: értelem szerint.

2. napirend
Hulladékgazdálkodási Társulás ügyének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz „D” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan az alábbi előterjesztést tette: Az
önkormányzat 2003. óta a Heves Megyei Hulladékgazdálkodási Társulás tagja. De nem ők
szállították a hulladékot a településről, mert az AVE Miskolc Kft-vel kötötte meg az
önkormányzat a szerződést, s ezt a szerződést csak akkor lehetett megszüntetni, amikor az
AVE nem alakult át nonprofit kfl-vé, ennek következtében nem volt jogosult a
hulladékszállításra. A szolgáltatót jelenleg is a Heves Megyei Társulás adja, mert az ez irányÚ
hulladékgazdálkodási közfeladatot vele láttatja el az önkormányzat, és a szállítási feladatot
pedig külön azzal a céggel, amellyel Heves megye megállapodást köt.
A Dél-Hevesi Kistérségi Társulásnál szándékként merült fel a hulladékszállítás ügye. Létre
kellett hozni a különböző Társulásoknak Integrált Szelektív Hulladékgazdálkodási Nonprofit
Kit-ket, így július l-től ezek a Társaságok rendelkeznek mindenféle hulladékszállítási
jogosultsággal. A Dél-Hevesi Kistérség 15 települése a Régio-Comhoz tartozik, de ez a 15
település szeretné saját maga a hulladékgazdálkodást átvenni, így saját maguk csatlakoznának
a Szelektív Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kit-be. Tehát csak az jogosult
hulladékszállításra, hulladékgazdálkodásra, aki valamelyik Szelektív Hulladékgazdálkodási
Nonprofit Kit-nek a tulajdonosi körébe beletartozik. Egerben és Hatvanban van egy ilyen Kit.
Hatvanhoz tartozik a Régio-Com, a zagyvasági és a salgótarjáni Hulladékgazdálkodási
Társaság. A Régio-Com meghozta azt a döntést, amellyel a hulladékgazdálkodási
közfeladatot átruházta a Dél-Hevesi Kistérségi Társulásra. Ahhoz, hogy a Dél-Hevesi
Kistérség tudjon csatlakozni az Integrált Szelektív Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kít-hez,
az Alapító Okiratot módosítani kell, s ezt a feladatot be kell iktatni a Dél-Hevesi Kistérségi
Társulás alapellátási feladatai közé, s a Társulás január 1-ig létrehoz egy Hulladékszállító
Nonprofit Kit-t, annak érdekében, bogy itt a környéken munkahelyet teremtsenek állandó
alkalmazottakkal, valamint azért, hogy a hulladék szállítás a 17 település saját maga kezébe
legyen. Most vissza tudnák venni azokat a jogosítványokat, amelyekkel ráhatással lehetnének
a szállításra, annak módjára, gyakoriságára. Tehát ez a 17 település saját maga urai lehetne.
Az árak 2012. január 1-jétől nem változtak, de itt azért volt magas, mert nagy távolságra,
Hejőpapi hulladéklerakóba kellett szállítani, de ugyan így a Heves NI-ISZ által elszállított
hulladék is, mivel Jásztelekre szállították. Amennyiben a díjon nem is lehet változtatni, de a
szolgáltatás minősége, gyakorisága, a törvényeknek való megfeleltetése a Társulás kezében
lenne a jövőben.
Említette azt, hogy a Kistérségi Társulás 15 települése tartozik a Régio-Comhoz, míg két
település, Kisköre és Tamaméra a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási
Társuláshoz. Mindkét településnek határozatot kell hozni a Társulásból való kilépésről, arról,
hogy hozzájárul az önkormányzat a Dél-Hevesi Kistérségi Társulás alapdokumentumának a

118



módosításához azzal, hogy belekerüljön a hulladékgazdálkodási kötelező önkormányzati
közfeladat. Utána pedig a HulladékszáHító Nonprofit KR. létrehozásáról kell döntést hozni.
A Társulási Tanács tagjai részéről nyitottság van, érdekli a település vezetőit ez a dolog, mert
Úgy gondolják, hogy ezt a fliggőséget meg kell szüntetni.
A törvény értelmében minden Társulásból való kilépést június 30-ig jelezni kell. A Zagyva
környéki települések is kiléptek a Heves Megyei Hulladékgazdálkodási Társulásból. Most van
itt a lehetőség a változtatásra, kérdés esetén áll rendelkezésre és tájékoztatást ad.

Pécs János képviselő kérdése: Amennyiben január 1-jéig nem valósul meg, hogyan történik a
hulladékszállítás?

Dr. Molnár Péter aljegyző válaszában elmondta: A település nem marad hulladékszállítási
kőzszolgáltatás nélkül, mert a Katasztrófavédelem kijelöli a közszolgáltatót.
Az első lépés a társulási megállapodás módosítás, amely egy mondatos módosítás.
Másodikként a KR. megalapítása, amelyre fél év áll rendelkezésre. Az, hogy a vállalkozás
megkösse majd a szerződést a másik céggel, akinek a tényleges tevékenységét ellátja, ez
megint egy formális dolog. Minden összevetve, úgy látják, hogy belefér az időbe.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester a
következő kérdéseket tette fel:

- Hozzájárul-e a képviselő-testület a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási
Társulásból történő kilépéshez a fenntartási időszak fenntartása mellett?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott.

- A Dél-Hevesi Kistérségi Társulás alapdokumentációjának módosításához hozzájárul-e a
képviselő-testület, amely magába foglalja a hulladékgazdálkodási és hulladékszállítási
közfeladat elvégzését? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott.

- Hozzájárul-e a képviselő-testület a Kistérség által egy hulladékszállító nonprofit KR.
létrehozásához? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott.

A szavazatok alapján Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület
mindhárom kérdésre igennel válaszolt, és a következő határozatokat hozta:

101/201 8.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett döntött az
Onkormányzatnak a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásból 2018.
december 31’ napjával történő kiválásáról, valamint elrendeli e döntésének a Heves Megyei
Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Elnökségével való írásbeli közlését. Egyben
felhatalmazza a polgármestert a kiválással kapcsolatos egyeztetések lefolytatására és —

szükség szerint a kiválással kapcsolatos lényeges kérdések tekintetében a képviselő-testület
döntései alapján— a szükséges egyéb nyilatkozatok megtételére.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal
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102/2018SV1. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul a Dél-
Hevesi Kistérségi Társulás alapdokumentációjának módosításához úgy, bogy az magába
foglalja a hulladékgazdálkodási és hulladékszállítási közfeladat elvégzését.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

I 03/2018.(VL 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul a Dél-
Hevesi Kistérség Társulás által egy hulladékszállító nonprofit KIt. létrehozásához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Hatándő: értelem szerint.

3. napirend
Tájékoztató a város közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről.
Előadó: Ferencz Zoltán r.őrnagy, Rendőrőrs parancsnok
(Irásos tájékoztató „E” mellékletként jegyzőkönyvhöz csatolva).

Magyar Csilla polgármester köszöntötte Ferencz Zoltán r. őrnagyot a Kiskörei Rendőrőrs
parancsnokát, valamint Oláh Tamás r.alezredest, Hevesi Rendőrkapitányság megbízott
vezetőjét, A polgármester megkérdezte, hogy a tájékoztatóhoz kiegészítéssel kívánnak-e
élni?

Oláh Tamás r.alezredes, mb. Kapitányságvezető szóbeli kiegészítésként az alábbiakat
mondta el: Részben elégedett a tájékoztatóval, véleménye szerint javult Kisköre város
közbiztonsági helyzete, a számok is mutatják. A Hevesi Rendőrkapitányság illetékességi
területén 2211 bűncselekmény vált ismertté az elmúlt évben, ebből 2,14 % érintette Kiskörét.
Korábban ez sokkal magasabb volt. Jól látszik, hogy nemcsak Kiskörén, hanem a Hevesi
Rendőrkapitányság egyes településein is hasonló problémák vannak. Elsősorban a
vagyonelleni bűncselekmények terhelik Kiskörét és a többi települést. Arról is szólni kell,
hogy a Rendőrkapitányságnak is vannak problémáik és milyen helyzettel tudják hozni ezeket
a számokat. A Hevesi Rendőrkapitányság is ellát határszolgálatot, ami 11 Fát jelent, míg a
másik 11 15 hiányzik, amely elsősorban a járőráHományt érinti, ami sajnos növekedést mutat.
Tennészetesen megkezdik az állománycsoport pótlását, amely nem könnyű feladat, hiszen a
bérezés kevés, Így nehéz kiképzett állományt pótolni. A jövőben iskolásokkal fogják a hiányt
megoldani, akik járőrtársként fognak részt venni a szolgálatban.
Ezekkel a problémákkal kell helytállniuk mind a 17 településen. Örömmel tudja azt mondani,
hogy Kisköre nem áll rossz helyen, s ez köszönhető a Rendőrőrs létének is.
O május 1 -jétől látja el ezt a feladatot. Van mit javítani, nem reménytelen, de van tennivaló. A
feltételeik is gyengék. Saját forrásból és önkormányzati támogatásból kezdték cl a
felzárkózást. Az elmúlt években nem sok fejlesztés történt a Rendőrkapitányságon. Ahogy a
feltételeket tudják biztosítani, ő annak megfelelően fog követelni is az állománytól.
Igyekeznek a járőröltözőket felújítani, amelyhez több önkormányzat is felajánlott támogatást.
Saját forrásból pedig ajárőrzuhanyzók felújítását fogják elvégezni.
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A Hevesi Önkormányzat 35 db íróasztallal ás hozzátartozó szekrénnyel támogatta a
Kapitányságot.

Magyar Csilla polgármester az elhangzottakhoz az alábbiakban fogalmazta meg
véleményét: Az önkormányzat őrsparancsnok úrral olyan kapcsolat van, amely a
kőlcsönősségen ás egymás segítésén alapul, hiszen csak Úgy lehet előre haladni, bogy együtt
és nem egymást hátráltatva. Elmondható, hogy a Rendőrőrs részéről is megkapja az
önkormányzat a segítséget, de az önkormányzat is arra törekszik, hogy támogatást nyújtson
számukra. A munka hatékonyságát veszélyezteti az alacsony bérezés.
A polgármester kérdése, hogy van-e lehetőség a hátrányos helyzetű településeken a
béreltérítéssel való kompenzálásra? Esetleg a Belügyminisztérium felé jelezni az
önkormányzat részéről.

Oláb Tamás r.alezredes, mb. Kapitányságvezető a következők szerint válaszolt; Vannak
elképzeléseik. Mindig jól jön az erősítés és a lobbi tevékenység.

Pócs János képviselő örül annak, hogy a betörések száma lecsökkent. Fürdő és WC
szerelésnél felajánlotta segítségét.

Oláh Tamás r.alezredes, mb. Kapitányságvezető válaszában elmondta: Nagy fejlesztéseket
hajtanak végre, új irattárat, irodát alakítanak ki, valamint gépkocsi tárolót építenek, amelyhez
a vasanyagot Tenk település adja. Ennek összeszereléséhez kérte a segítséget.

Magyar Csilla polgármester megköszönte a hétvégi rendezvény biztosítását.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a város közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről szóló tájékoztatót. Kérdése:
Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület S igen szavazat mellen a következő határozatot hozta;

104/2018.(VI. 283 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a város
közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Ferencz Zoltán r.őrnagy, Rendőrőrsparancsnok

Határidő: értelem szerint.

4. napirend
Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű Kft. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről.
(Írásos anyag a jegyzőkönyvhöz „F” mellékletként csatolva)

Berényi József Erőművezető az alábbiakat mondta el: Az erőműben a létszám változatlan az
előző évhez képest annak ellenére, hogy 2016-ban, 2017-ben jelentősebb létszámmozgások
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voltak. Voltak, akik Jobb lehetőséggel bíró munkahelyre mente. Ezen személyek pótlása
megtörtént, amely kissé nehéz volt, a környékről találtak alkalmas személyt.

Pécs János képviselő elmondta, hogy a tájékoztató részletes, mindenre kiterjed.

Magyar Csilla polgármester a nyugdíjba vonulók számára kérdezett rá.

Berényi József Erőniűvezető válaszában a következőket mondta el: Ebben az évben már
nem lesz nyugdíjba vonuló ember. Jövő évben két személy, utána következő évben szintén két
személy.

Magyar Csilla polgármester megköszönte az elvégzett munkát, a jó együttműködést, és a
Társaság által nyújtott anyagi támogatást.

Berényi József Erőművezető: A Társaság vezetése lehetőségéhez mérten segítséget nyújt.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: A tájékoztatót elfogadja-c a képviselő-testület? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igeimel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

I 05/2018.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a Tiszavíz
Vízerőmű Kit Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Berényi József Erőművezető

Határidő: értelem szerint.

5. napirend
Kiskörei ÓV-LAK Óvoda pedagógiai programja, Szervezeti és Működési Szabályzata, Házi
rendje.
Előadó: Siposné Kohári Edit mb. intézményvezető
(Írásos dokumentumok a jegyzőkönyvhöz „G”, „H”, „I” mellékletként csatolva)

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan elmondta, hogy az óvoda
alapdokumentumainak módosítására kerül sor, melyet a képviselő-testület az ülést
megelőzően megkapott.
A polgármester ezután átadta a szót Siposné Kohári Edit megbízott intézményvezetőnek.

Siposné Kohári Edit mb. intézményvezető elmondta: Az alapdokumentumok módosítására
to~~rvényből adódó változásból és a vezető váltásból kifolyólag van szükség.
A dokumentumok módosításán túl tájékoztatást adott arról, hogy a meghirdetett
óvodapedagógusi álláshelyre vannak jelentkezők, és a mai nap folyamán két óvodapedagógus
felvételére került sor. Ezen felül egy pedagógiai asszisztens is. Az elmúlt képviselő-testületi
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ülésen két Fő pedagógiai asszisztens felvételét engedélyezte a képviselő-testület, és a hiányzó
1 15 pedagógiai asszisztens állásra szeretné a pályázatot újra meghirdetni.
Az intézményvezető elmondta, hogy a közoktatási vezetői szakvizsgát kiváló eredménnyel
végezte.

Póes János a Humán Bizottság elnöke gratulált az intézményvezetőnek, majd elmondta: A
Humán Bizottság megfelelő létszámmal nem tudott ülésezni, így az óvoda
alapdokumentumainak módosítását csak beszélgetés szinten véleményezték, arról konkrét
javaslat nem született.

Siposné Kohári Edit mb. intézményvezető ismét kérelemmel élt a testület felé a csoport
összevonás engedélyezésére vonatkozóan. Elmondta, hogy ez továbbra is fennáll attól
rnggetlenül, hogy sikerült két 15 óvodapedagógust felvenni, de még két 15 hiányzik. Ebből
adódóan pedig a létszám túllépés engedélyezésére is szükség van, melyet a képviselő-testület
rendeihet el.

Magyar Csilla polgármester a csoport összevonással kapcsolatban a következőket mondta
cl: Tudomása szerint ismételt csoport összevonás esetén pedagógus létszámot vesznek cl, a
normatívát így adják.

Siposné Kohári Edit mb. óvodavezető: Általa kimutatásra került, hogy az óvoda
költségvetésébe ez belefér, így ezt a módszert lehet alkalmazni. A négy csoportnak megfelelő
pedagógus létszám is kevesebb.

Magyar Csilla polgármester elővigyázatosságra intett, hiszen ha a második nevelési évet is
csoportlétszám összevonással kezdi az intézmény, abban az esetben normatíva csökkentésre
kerülhet sor.
A polgármester javasolta a Magyar Államkincstárral történő egyeztetést mind a Pénzügyi
Iroda vezetője, mind az intézményvezető részéről. A MAK-kal történt egyeztetés után
rendkívüli képviselő-testületi ülésen szülessen döntés.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester az alábbi
kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az óvoda alapdokumentumainak
módosítását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következők szerint határozott:

106/2018.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a Kiskörei ÓV
LAK Ovoda

- Pedagógiai program,
- Szervezeti és Működési Szabályzat

módosítását, és a házirendet.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Siposné Kohári Edit mb. óvodavezető

Határidő: értelem szerint.
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6. napirend
Tájékoztató a Kiskörei Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Kovács Márton Intézményvezető
(Írásos tájékoztató a jegyzőkönyvhöz „J” niellékletként csatolva)

Magyar Csilla polgármester kérdezte Kovács Márton Intézményvezető, hogy szóbeli
kiegészítéssel kíván-e élni?

Kovács Márton Intézményvezető köszönte a lehetőséget. A tájékoztatót a tantestület is
megtárgyalta. A közel negyven évről, amelyet az iskolában töltött, sok mindent tudott volna
írni. Köszönte a segítséget, a támogatást, a szeretetet, de a kritikát is. A jövőt már nem ő
tervezi, de a leendő intézményvezetőnek néhány dolgot elküldött a tervezéssel kapcsolatban.

Takács Attila alpolgármester kérdése: Egy diák esetében, egy tanéven belül mennyi lehet az
igazolt hiányzások száma?

Kovács Márton Intézményvezető válasza: Akár 250 óra is lehet.

Takács Attila alpolgármester: Szembetűnő volt számára a két nyolcadik osztálynak a
hiányzások száma. Az egyiknél 2195 a 16 főre, a másiknál 2035 az igazolt mulasztás 18 főre.
Atlagolva, így gyakorlatilag egy gyerek egy hónapot a hiányzik az iskolából. Véleménye
szerint ez nagyon durva.

Oláh Ferencné képviselő, pedagógus az alpolgármester észrevételére az alábbiakat
fogalmazta meg: Soknak tűnik, de más iskolát megnézve ez még nem számít rossznak.
Nyilván törekedni kell a csökkentésre. Az igazolt hiányzások száma az orvos által igazolt
hiányzásokból adódik.

Magyar Csilla polgármester reagálása: Két influenzás időszak, amely két-két hetet jelent.

Takács Attila alpolgármester az Arany János Tehetséggondozó Programban résztvevő
gyermekek eredményeiről szeretne tájékoztatást kapni.

Oláh Ferencné képviselő hozzátette: Az iskola nem minden tovább tanult diákról kap
visszajelzést. Az értesítések megküldése a középiskolák feladata lenne.

Magyar Csilla polgármester az alábbiakat mondta el a témára vonatkozóan: Annyi olyan
dolog van, amiben nem a pénz nagysága a fontos, hanem maga az elv, annak ellenére, hogy
azt mondják, ezt már el kell felejteni. Ő mégis úgy gondolja, és itt az elv a lényeg, hogy
fontosnak, értéknek tartja-e a szülő, hogy egy közösség, egy önkormányzat támogatja a
gyereket.

Takács Attila alpolgármester a műflives pályával kapcsolatban elmondta: A régi
futballpálya helyén létesülő műíbves pálya létesítéséhez megtörtént a munkaterület átadása. A
fővállalkozó részéről felmerült egy olyan igény, hogy a munkaeszközök, építőanyagok
tárolását amennyiben lehetőség van rá, jó lenne az iskola területén megoldani. Mivel az iskola
már nem az önkormányzat fenntartásában, ezért aljegyző únal azt javasolták, hogy az
igazgatóval vegyék fel a kapcsolatot ez ügyben.
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Kovács Márton Intézményvezető a kérdésekre, észrevételekre az alábbiak szerint válaszolt:
.. Hiányzás: Bizonyára a pedagógusoknak is van benne felelőssége, de Főleg a szülőnek

kötelessége és felelőssége. Munkatársai nagyon komolyan veszik, hivatalsegéd útján
keresik az érintett családokat, írásban felszólítják. Utólagosan visznek orvosi igazolást.
Akinek 10 óra igazolatlan hiányzása van, a szülőt felszólítják. Több olyan család van,
akitől a családi pótlékot megvonták, mert a gyereknek több, mint 50 óra igazolatlan
hiányzása volt. Sokszor hangsúlyozta, bogy a szülőnek milyen kötelessége és
felelőssége van.

- Tehetséggondozás: utánanéz és válaszolni fog rá. Tudomása szerint a 9. osztályba
végzők nagyon jó eredménnyel zártak.

- Műfhves pálya: helyet adnak a munkaeszközöknek, egyéb szerszámoknak.

Magyar Csilla polgármester a fentiekben elhangzottakat összegezve elmondta: A hiányzás
megoldása közös érdek mind az iskola, mind az önkormányzat számára. Az iskola támogatás
megvonása után azok az emberek, akik ezt elkövetik és büntetést kapnak, megjelennek
segélyért. Az iskola és az önkormányzat képviselő-testülete együttműködése fontos abban,
hogy ezeket a problémákat megpróbálják megoldani. De mindenek felett fontos a szülő
hozzáállása, akarata. Eldob magától több ezer forintot, mert nem képes arra, hogy a szülői
feladatát ellássa, kötelességének eleget tenni. Következetesnek kell lenni.
Nem érti azt sem, hogy hogyan lehet orvosi igazolást visszamenőleg adni, amikor a
naplószámnak szerepelni kell rajta. Együtt kell működni mindenkinek, mert így lehet
eredményt elérni, és tisztességesen, közös akarattal előrehaladni, de ahhoz mindenkinek így
kell tenni. A bűnbak szerepét nem vállalhatja fel egy-két ember folyamatosan, hogy utána
annak a megkövezése történjen mások által. Ugy véli, amennyiben ez nem történik meg, a
pedagógusok munkája kerül megnehezítésre, és tekintélyük aláásása.
A polgármester tájékoztatta a képviselőket arról, hogy a Vásárhelyi Pál Egyesület nevében
igazgató & meghívott néhány zágoni iskolást, akikkel felnőttek is érkeznek.
A jövő hét kedden az önkormányzat nevében vendégül látja őket, strandolás, hajókázás,
különböző programok lesznek számukra. Az ebédet pedig ő állja. A vacsora a
rendezvénytéren lesz, a kemencében fognak sütni.

Takács Attila alpolgármester megköszönte az igazgató munkáját, és nyugdíjas évekhez jó
egészséget kívánt.

Oláh Ferenené képviselő az alábbiakat mondta el: Igazgatói kinevezése után nincs
szándékában a jól működő dolgokat. Folytatják az elkezdett hagyományokat, nyilván fognak
rajta módosítani, újításokat bevezetni.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a Vásárhelyi Pál Altalános Iskola munkájáról szóló tájékoztatót.
Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület az iskola tájékoztatóját? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta a tájékoztatót, melyről a határozat a
következő:
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1O7/2128.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a Kiskörei
Vásárhelyi Pál Altalános Iskola munkájáról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Kovács Márton Intézményvezető

Határidő: értelem szerint.

7. napirend
Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
(Írásos anyag a jegyzőkönyvhöz „K” mellékletként csatolva).

Németh Mihályné képviselő kérdése: Ábrahám Tamás szolgáltatóval az egyeztetés milyen
ügyben történt? A képviselő asszony észrevételt tett az étel minőségére.

Magyar Csilla polgármester válasza: A nyári gyermekétkeztetés ügyében egyeztetett a
vállalkozóval. Az étel minőségére vonatkozóan nem érkezett az önkormányzathoz bejelentés.
Abban az esetben, ha így lesz, értesítik a vállalkozót.
A polgármester kérte, hogyha bárki részéről panasz van, azt jelezzék felé. Ugyan Igy a Tisza-
híd felújítása kapcsán felmerült problémát, kérést, amely megoldható.

Németh Mihályné képviselő véleménye szerint nincs probléma, az emberek megértették, a
cél érdekében meg kell tenni.

Takács Attila alpolgármester a jelzőlámpák piros jelzésének időtartamát hosszúnak tartja.

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: A Közlekedéstudományi Intézet
munkatársai bejárást tartottak és ezt már jelezték.

Pócs János képviselő a közmunkaprogranira vonatkozóan kérdezett rá.

Magyar Csilla polgármester a következőképpen válaszolt: Június 25-én Göbölös László
ellenőrzést tartott, melynek során megnézte a kiemelt közmunkaprogramot, és azt, hogy
hogyan haladnak a munkálatok. Nincsenek lemaradások.
Ennek kapcsán a polgármester kitért a műflives pálya építésére. Elmondta, hogy azért a régi
fhtballpálya helyére épül, mert önkonnányzati terület. Idegen területen, akármilyen
hosszútávú bérleti jogviszonya van az önkormányzatnak, nem engedtek építeni. Igy
hagyományos közfoglalkoztatásban tervezték a terület kitakarítását. Ugy néz ki, hogy a régi
fütballpálya egyharmad része lenne felhasználva. Ezen kívül terveztek egy atlétikai pályát,
kislabda dobáshoz helyet, valamint távolugró pályát. A másik részére Oláh Ferencné ötlete
alapján gyakorló kertet terveztek.
Energiafának akácfa telepítése történik majd, a volt lelátó hely rehabilitálásra kerül, melyet
egyedi közmunkaprogram keretében valósul meg. Göbölös László felajánlotta segítségét a
Belügyminisztérium felé, és a lehetőséget megkapta az önkormányzat, most van kidolgozás
alatt.
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Takács Attila alpolgármester a műfüves pálya építésével kapcsolatban elmondta: Egy
hónap van a pálya elkészítésére, amely csapadékos időszak esetén kitolódik. Az
önkormányzatnak feltétlenül gondolkodni kell azon, hogy ennek elkészülése után hogyan
Fogja működtetni, üzemeltetni. A pálya éves karbantartása díja 3-4 millió forint között van.
Amennyiben nem szabályozott körülmények között kerül üzemeltetésre, hasznosításra, akkor
tönkre megy.

Oláh Ferencné képviselő: Mindent le kell szabályozni.

Takács Attila alpolgármester: A KLSE már magáénak tekinti, holott ez nem az övék, hanem
a település lakosságáé. Ezt télen, amennyiben hó takarja, a helyi futballcsapat edzését sem
lehet ott tartani. Ennek a pályának a karbantartását erre szakosodott vállalkozóval kell
végeztetni.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki a tájékoztatót elfogadja? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

108/2018.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést a két ülés között végzett munkáról adott
tájékoztatóval együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

8. napirend
Kiskörei Polgármesteri Hivatal iratkezelési szabályzata. II. forduló.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
(írásos anyag a jegyzőkönyvhöz „L” meHékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester a következőket mondta el a napirenddel kapcsolatban: Az előző
ülésen felhatahnazás történt az iratkezelési szabályzat Kormányhivatal és a szakigazgatási
szervek felé továbbításra. A válasz megérkezett, és ez a módosított anyag került kiküldésre a
képviselőknek.
A polgármester átadta a szót Dr. Molnár Péter aljegyzőnek.

Dr. Molnár Péter aljegyző az alábbi tájékoztatást adta: A Levéltár néhány formai módosítást
javasolt. Addig, míg az ASP rendszer működését nem ismerték, egy átmeneti szabályzatot
hoztak, amelyet jegyző Úr saját hatáskörben adott ki, ami arról szólt, hogy a régi iratkezelési
szabályzatot január 1-jétől, az ASP szabályzat elkészültéig hogyan kell alkalmazni. A
Levéltár viszont azt javasolta, hogy július l-jével elég a hatályba lépés, de a következő
mondat kerüljön bele: „de rendelkezéseit január 1-től alkalmazni kell”. A Kormányhivatal
pedig egy elektronikus iratkezelési részt rögzített, amely a 6. fejezet egy rendelkezését érinti,
s ebben nevesíteni kellett az ügyfél azonosításnál használt dolgokat. A többi rész ugyanaz
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maradt, mint az I. fordulóban előterjesztett szabályzatban. Ezzel megvan a jóváhagyás, a
szakigazgatási véleményezés, Igy a képviselő-testület a Végleges szabályzatot cl tudja
fogadni.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar CsilJa polgármester kérdésként
tette fel: Az szakhatósági vélemények, álláspontok alapján módosított iratkezelési
szabályzatot elfogadja-e a képviselő-testület? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

109/2018.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a Heves
Megyei Kormányhivatal ás a Heves Megyei Levéltár által véleményezett Kiskörei
Polgármesteri Hivatal Iratkezelési Szabályzatát.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Határidő: A Szabályzat hatályba lépése 2018. június 30.

9. napirend
Informatikai Biztonsági Szabályzat — Kiskörei Polgármesteri Hivatal.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
(Írásos anyag a jegyzőkönyvhöz „M” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester megkérte Dr. Molnár Péter aljegyzőt, hogy a szabályzatra
vonatkozóan adjon tájékoztatást a képviselő-testületnek.

Dr. Molnár Péter aljegyző a következők szerint tájékoztatta a testület tagjait: Információ
biztonsági szabályzattal már rendelkezik az önkonnányzat. Itt szintén az ASP rendszerrel
kapcsolatban végezték el az újítást. Nagyon fontos, hogy az önkormányzatnak minimálisan 2-
es biztonsági szintű szabályzattal kell, hogy rendelkezzen. Ennek a lényege nem más,
minthogy a jogosultság kezelés megfelelően szabályozott legyen. Gyakorlatilag azt jelenti,
hogy az ASP üzemeltetésében van egy úgynevezett tennant admin, aki a legalapvetőbb
műveleteket elvégzi, a felhasználókat felveszi a rendszerbe. Mindenkinek van egy egyedi e
mail címe, egyedi azonosítója, jelszava, plusz még egy elektronikus személyi igazolványa,
amelyhez szintén egyedi jelszó van, s ezek kellenek a rendszerbe történő belépéshez. A
tennant adminisztrációs feladatokat a szervezetnél ő látja el azzal, hogy a két irodavezető
alsószintű jogosultsággal rendelkezik, s a helyettesítést ők is be tudják állítani. A rendszerbe
történő belépés csak úgy történhet, hogy munkaköri leírás alapján megkapja valaki a
helyettesítést. 0, mint tennant admin bárkinek tud jogosultságot adni, technikailag az
irodavezetők is, ami belülről úgy került szabályozásra, hogy mindenki a saját irodájához
tartozó személyek között tudja a helyettesítést beállítani. A legfontosabb a keretrendszer,
amelybe a jogosultságokat felviszik, do ez alatt még több szakrendszerek vannak. Lényeg,
hogy a jogosultságok szabályozottak legyenek és minden biztonságosan működjön. A
szabályzatok hatályba lépése általában július 1 -jei időpont, de a projektmenedzserrel
egyeztetve, mivel az ASP megvalósítási ideje június 30-a, és problémát ne okozzon, an-a
döntöttek, hogyjúnius 30-ával lépjen hatályba a szabályzat.
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A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester az alábbi
kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az Informatikai Szabályzatot?
Kézfeinyújtással jelezze’

110/201 8.ÍVL 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a Kiskörei
Polgármesteri Hivatal Informatikai Biztonsági Szabályzatát.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Határidő: A Szabályzat hatályba lépése 2018. június 30.

10. Egyebek

E napirendi pont keretében, Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a
képviselő-testület az Ovoda konyha felújítására szóló pályázati lehetőséget.

Magyar Csilla polgármester a következőket mondta el: Az óvoda konyha felújítására
pályázat benyújtására van lehetőség, melynek beadási határideje július eleje. Az
önkormányzat saját forrásból a belső részt kialakította, amikor az épület teljes belső része
felúj ításra került, a pályázat keretében eszköz beszerzésre, korszerűsítésre, napelem
létesítésére, az energia szükséglet csökkentése érdekében.

Dr. Molnár Péter aljegyző a polgármester által elmondottakhoz az alábbi kiegészítést tette:
Nagyon alapos költségbecslés mellett, forintálisan kell az önerőt elfogadni. 40 millió forint
összegű a pályázat, az önkormányzat viszont szolidabb költségvetéssel szeretné benyújtani,
pontosan 10.140.254,- forint költségvetéssel. Van egy belső határ, mely szerint építés és
eszköz beszerzés vonatkozásában legalább az 50 %-ot meghaladónak kell az építésnek lenni.
Igy az összeg fele a napelem telepítésre, a megmaradó összeg pedig az eszközbeszerzésre
lenne. Az építés költségébe még beletartozik egy 114 ezer forint bruttó tervezési költség. A
pályázati támogatottság 95 %‚ az önerő 5 %.

Két döntés szükséges: elsőként a pályázat benyújtásáról, az önerő vállalásáról. A másik pedig
az ütemezés. Október elején várható az elbírálás, így 2018-ban az eszközbeszerzés történhet
meg, a napelem telepítés pedig 2019-ben.

Takács Attila alpolgármester kérdése: A pályázat kimondottan az óvodára került kiírásra?
Azért is kérdezte, mert az Arany János úti épületre gondolt a konyha építéssel, a 40 millió
forint összegre való pályázati támogatással.

Dr. Molnár Péter aljegyző válasza: Ebben a pályázatban az önkormányzatnak nincsenek jó
mutatói. Ismert dolog, hogy az előző években már kétszer került sor pályázat benyújtására
konyha kialakításra, de a nem kedvező mutatók miatt alacsony pontszámmal értékelték, így
támogatást nem kapott. Ezért próbálkoztak kisebb összeggel, ás ebből is lehet profitálni.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel:

- Ki az, aki támogatja az önerő vállalását? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott.

- Ki az, aki az ütemezést támogatja? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott.

A képviselő-testület mindkét kérdésben igennel válaszolt, Magyar Csilla polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következő határozatokat
hozta:

111/2018SV1. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete S igen szavazat mellett pályázatot kíván
benyújtani az „Onkomiányzati étkeztetési fejlesztések támogatására 2018” pályázati felhívás
alapján az alábbiak szerint:

1. A pályázat megvalósitási helyszíne a 3384 Kisköre, Béke út 9-11. sz. alatt található,
helyrajzi szám 183. brsz. (belterület).

2. A pályázat tervezett költségvetése rnindösszesen 10 140 254, amelyből 5184 775 Ft
építési beruházás (10,7 kWp szolár berendezés (napelem beszerzése és beépítése),
4 955 479 Ft pedig eszközbeszerzés (konyhai eszközök beszerzése).

3. A képviselő-testület a pályázat megvalósításához saját költségvetése terhére 259 239 Ft
önerőt (5 %) biztosít.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és ajegyzőt a pályázat benyújtására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Határidő: 201 8. július 5.

I 12/2018.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett az „Önkormányzati
étkeztetési fejlesztések támogatására 2018” pályázati felhívás alapján benyújtandó pályázatát
— annak támogatottsága esetén — a következő ütemezésben kívánja megvalósítani:
1. Eszközök beszerzése: 2018. december 31-ig
2. Építésitevékenység: 2019. március 1. és 2019. december 31. között.
A beruházáshoz előzetes engedélyezési eljárás lefolytatása nem szükséges.

A képviselő-testület megbízza a polgármestert és a jegyzőt, hogy e döntést a pályázat
mellékleteként benyújtsák.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Határidő: 2018. július 5.
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A következőkben egyedi mintaprogram pályázat benyújtását tárgyalta a képviselő-testület
Magyar Csifla polgármester előterjesztésében. A polgármester elmondta: A program
augusztus 1-jével indulna, és 6 fővel tervezték. Nyilvánvaló, hogy egyedi programban nem a
fajlagos költségek számítanak, hanem célzottan a feladat elvégzése. A célokat a volt
futballpálya rehabilitációjára fogalmazták meg. Göbölös László nyújtott hozzá segítséget, és
hívta telefonon, hogy a pályázatot benyújthatja az önkormányzat.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki támogatja az egyedi pályázat benyújtását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

113/2018SVI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul egyedi
mintaprogramhoz pályázat benyújtásához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után ingatlan megvásárlására tett ajánlatot tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla
polgármester előterjesztésében. A polgármester az ingatlan felajánlással kapcsolatban a
következőket mondta el: Felajánlás érkezett Kisköre, Honvéd u. 19. szám alatti ingatlanra,
mely Szűcs Sándor Lászlóné tulajdona. Az ingatlan svájci &ank alapú hiteltől terhelt, a
követelés összege 3.847.000,-Ft.

Németh Mihályné képviselő megjegyezte, hogy rossz állapotban lévő ingatlan.

A képviselők nem támogatták az ingatlan megvásárlását. Magyar Csilla polgármester
kérdése: Ki az, aki nem támogatja az ingatlan megvásárlását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő nemmel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 5 nem szavazat mellett nem támogatta az ingatlan megvásárlását,
melyről a határozat a következő:

1 14/2018.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 nem szavazattal nem támogatta Szűcs
Sándor Lászlóné Füzesabony, József Attila utca 12. szám alatti lakos tulajdonát képező
Kisköre, Honvéd u. 19. szám alatti ingatlan önkormányzat által történő megvásárlását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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Magyar Csilla polgármester előteijesztésében tárgyalta a képviselő-testület Novotnik
Annamária kérelmét, melyről a polgármester az alábbiakat mondta el: Novotnik Annamária
Kisköre, Széchenyi Út 41. szám alatti szociális bérlakásban lakó engedélyt szeretne kérni az az
ingatlanba történő klíma berendezés felszerelésére Úgy, hogy a költségek őt terhelik.

Németh Mihályné képviselő kérdezte, hogy ennek nincs akadálya?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Jogilag nem ütközik, mivel eszköz
felszerelésről van szó. Funkció változtatást, mint például szoba egybenyitása, nem lehet
megtenni. Arról is dönteni kell, bogy a berendezés értéke lelakható legyen-e, vagy kiköltözés
esetén ezt magával viheti.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Ez Úgy értelmezhető, hogy az önkormányzat kellene
saját köhségén felszerelni a klíma berendezést?

Magyar Csilla polgármester nemmel válaszolt. Elmondta, bogy kérelmező teljes mértékben
állja a költségeket.
A polgármester javaslatot tett az engedély megadására, de a klíma berendezés leszerelése
esetén kérelmező az eredeti állapotot állítsa vissza.

A képviselők a polgármester javaslatával egyetértettek. Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki támogatja a javaslatát? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következőképpen határozott:

1 15/2018SV1. 283 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete S igen szavazat mellett engedélyezi
Novotnik Annamária a Kisköre, Széchenyi Út 41. szám alatti önkormányzati szociális bérlakás
lakója részére ezen bérlakásba klíma berendezés felszerelését.
A képviselő-testületi kiköti, hogy a szociális bérlakásból történő kiköltözés esetén
engedélyezettnek kötelessége az eredeti állapot helyreállítása.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Br. Molnár Péter aljegyző képviselő-testületi határozat módosítására
vonatkozóan tett előterjesztést. Az aljegyző elmondta: A napelempark létesítéséhez terület
használati jog biztosítás ügyében hozott képviselő-testületi határozatban egy adminisztrációs
hiba történt. Az önkormányzat az MVM Partner Zrt-vel áll kapcsolatban, viszont a
kivitelezéseket a MVM Hungarowind Kit, végzi és üzerneheti a naperőműveket. Tehát a
megnevezés miatt az említett képviselő-testületi határozat módosítására van szükség.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület a módosítást? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő S képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint döntött:

116/2018.(VL 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett
képviselő-testületi határozatot az alábbiak szerint módosítja:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett
Hungarowind KR. (1031 Budapest, Szentendrei u. 207-209.) és Kisköre Városi
napelem létesítése ügyében létrejött bérleti szerződés módosításához.
Ezen határozattal 61/2018(1V. 25.) képviselő-testület határozat hatályát veszti.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint

DE ÍGY IS GONDOLTAM!!!!

a 61/2018.(IV. 25.)

hozzájárul az MVM
Onkormányzat között

116/2018.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete S igen szavazat mellett a 61/2018(1V. 25.)
képviselő-testületi határozatában szereplő MVM Partner Zrt. (1031 Budapest, Szentendrei u. 207-
209.) cégnevet az alábbiak szerint helyesbíti:
„ MVM Hungaro wind Kft. (1031 Budapest, Szentendrei u. 207-209.)”
A 61/2018(1V. 25.) képviselő-testületi határozat többi szövege változatlan marad, a két határozat
együtt érvényes.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint

Ezek után a következő kérések hangzottak el.

Oláh Ferenené képviselő az iskolában lévő hangszóró megjavításához az önkormányzaton keresztül
szakember segítségét kérte.

Magyar Csilla polgármester ígéretet tett a segítségnyújtásra.

Magyar Csilla polgármester a praxis pályázattal kapcsolatos mielőbbi egyeztetéshez kérte Németh
Mihályné képviselő, mint egészségügyi dolgozó közreműködését, segítségét.

Németh Mihályné képviselő ígéretet tett a segítségnyújtásra.

Oláh Ferencné képviselő köszönetet mondott, bogy a Hagyományőrző Egyesület részére biztosította
az önkormányzat a kemencét, a tüzifát, és így kenyérlángost süthettek a városnapon.

Kmf.

Ma’~ar Csilla
polgármester
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r. Molnár Péter
aljegyző


